



Participants from SSAB at Pucest protect in Elsenfeld
Teilnehmer von SSAB bei Pucest protect in Elsenfeld

PUCEST PROTECT

Hardox Wearparts Network Meeting

Hardox Wearparts Netzwerk-Treffen

This year's meeting of the Hardox Wearparts Centers of the Swedish steel manufacturer SSAB was held on 30 and 31 March at the company Pucest protect in Elsenfeld, in the district of Lower Franconia in Bavaria, Germany. Hardox Wearparts is the international network of companies with the capacity to manufacture wear parts from Hardox quality steel plate. Only companies that have the necessary technical expertise in processing Hardox quality wear parts and that operate the required machine park are permitted to use the Hardox Wearparts quality mark.

There are currently more than 270 SSAB-certified Hardox Wearparts Centers worldwide that belong to this network, owing to their production facilities and their high-quality processing of Hardox, the special construction steel.

Exchange of experience

Once a year a meeting of the Centers is organized in one of the individual sales regions to present innovations and to exchange user experiences. This ensures that the customers will obtain the best solutions and consultations for their applications. A total of 50 guests from

Sweden, Belgium, Germany, France, the Netherlands, Switzerland, and Slovenia participated in the event.

In addition to Hardox, Pucest protect, the host, took the opportunity to introduce itself to its guests. The company has become firmly established with its innovative solutions for resisting wear. Managing Director Detlef Bauer discussed solutions and repair systems for durable protection from wear with the company's own development, the material Pucest, which is optimized for the requirements presented by the demands of extreme wear. The material is effectively able to resist mechanical wear and performs outstandingly well with respect to resistance to elongation and tensile strength at break. The low weight, sound insulation, capability of repair, and simple installation are other great advantages.

CONTACT

Pucest protect GmbH
Zwischen den Wegen 5
63820 Elsenfeld/Germany
☎ +49 6022 264-010
✉ info@pucest.com
➤ www.pucest.com

Am 30. und 31. März fand das diesjährige Treffen der Hardox Wearparts-Centren des schwedischen Stahlherstellers SSAB bei Pucest protect im unterfränkischen Elsenfeld statt. Hardox Wearparts ist das internationale Netzwerk für Unternehmen, die Verschleißteile aus Hardox-Qualitätsblechen herstellen können. Nur Betriebe, die über entsprechende Fachkenntnisse in der Verarbeitung von Hardox-Qualitätsverschleißblechen und einen entsprechenden Maschinenpark verfügen, dürfen das Qualitätssiegel Hardox Wearparts für sich verwenden.

Es gibt derzeit weltweit mehr als 270 SSAB zertifizierte Hardox Wearparts-Center, die dank ihrer Fertigungsmöglichkeiten und der qualitativ hochwertigen Verarbeitung des Sonderbaustahls Hardox zu diesem Verbund gehören.

Erfahrungsaustausch

Einmal jährlich wird in den einzelnen Verkaufsgebieten ein Center-Treffen organisiert, damit Neuheiten

vorgelegt und Anwendererfahrungen ausgetauscht werden können. So wird gewährleistet, dass die Kunden für ihre Einsätze die beste Lösung mit der besten Beratung erhalten. An den beiden Tagen nahmen insgesamt 50 Gäste aus Schweden, Belgien, Deutschland, Frankreich, den Niederlanden, Österreich, der Schweiz und Slowenien teil.

Neben Hardox konnte sich auch Pucest protect als Gastgeber vorstellen, der mit seinen innovativen Verschleißschutzlösungen eine feste Größe geworden ist. Geschäftsführer Detlef Bauer referierte über Lösungen und Reparatursysteme für dauerhaften Verschleißschutz aus dem selbstentwickelten Werkstoff Pucest, der für die Bedürfnisse extremer Verschleißbeanspruchung optimiert ist. Der Werkstoff hält den mechanischen Belastungen sehr gut stand und zeichnet sich auch bei der Reißdehnung und Reißfestigkeit aus. Weitere große Vorteile sind das geringe Gewicht, die Lärmdämmung, seine Reparaturfähigkeit und die einfache Montage.